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46/23    Informasjon fra Elin 

• IF deltar i flere store prosjekter og leveranser. Divisjonen skal ha møte med VS for forankring 
av prosjektene internt i SKE før møte med i ELM og med FIN før jul.  

• Det skal være styringsgruppemøte med Kartverket og BRREG om noen dager hvor blant annet 
kvalitet i matrikkelen skal være tema. 

• DSOP-samarbeidet offentlig sektor og finansnæringen. Samtal med FIN i forrige uke – 
høringsfrist i neste uke.  

• Porteføljestyretmøte i forrige uke – produktrammene til FR og Eiendom ble besluttet. De la 
frem produktorganisering av Eiendom og det ble besluttet at beslutning om dette måtte tas i 
et annen fora en Porteføljestyremøte. 

• DDF – Virkningsanalysen til programmet skal opp i et møte med virksomhetsstyring. Dette 
skisserer hva trengs av tiltak i de forskjellige divisjonene.  

• Styringsråd for FR, som er en arena med de viktigste brukerne av F, har hatt møte hvor 
Beredskap og sikkerhet i Folkeregisteret var agenda. 

• Fellesledemøte med Innsats i morgen. Tema skal blant annet være Eierskap, konto-
opplysninger og DDF ,. Skal være felles ledermøte med divisjon Utvikling etter jul.  

• Utviklingsmøte i divisjonsledelsen med hovedtillitsvalgte og andre inviterte den 29.11 – 
Helhetlig brukeropplevelse skal være tema 
 

47/23    Informasjon fra resultatavtalemøte og tilbakemelding på innspillene fra organisasjonene 

Divisjonen har hatt møte med Nina. Hun var godt fornøyd med vårt forslag til avtale. IF 

tilbakemelding om at Nina ønsket seg mer konkrete tiltak for 2024. Samt at divisjonen konkretiserte 

begrepet etatsansvar – hva ligger i dette og kan et annet ord benyttes. Divisjonen har fått frist til 

15.12 med å ferdigstille avtalen.. 

 

48/23    Økonomirapportering pr 31.10.2023 og Budsjett for 2024.  

Vi skal klare å balansere budsjettet. 

 

Fortsatt stram budsjettsituasjon i 2024. Prioritering mellom stabil og sikker produksjon og annen 

aktivitet i divisjonen blir viktig 

 

49/23    Avdeling folkeregister 

Avdelingen presenterte: 

• Utviklingsplan 2024  

• Utviklingsprosjekter (Tips, innflytting, utflytting og foreldreansvar) 

• Byggeprosjekter 
o Hammerfest. Gjenbruke arbeidsgruppe i Hammerfest. 
o Grimstad: I gang med ombygging og nytt arbeidsplasskonsept. Alle avdelinger er hørt 

i fht.  Juni 2024. SkL stilte spørsmål om skjerming av arbeidsplassområdet i fht støy 
fra andre soner. Tilbakemelding fra FR at dette virket godt ivaretatt der. 

o På Grålum skal det være workshop i januar om nye lokaler 

• Kontrollplan for 2023 og 2024  

Kontrollmiljøet er Oslo og Grålum. Har endret på organiseringen av kontrollarbeidet slik at 

flere får deltatt. 

• Samarbeid med Brukerkontakt 

• Informasjon om fagleder ID rolle og tildeling av prosesslederroller. 



Tildeling av prosesselederroller på FR legges ut på oppgavemarkedet slik at medarbeidere 

kan melde interesse. 

• Medbestemmelse i prosjektene 

HA-møtet diskuterte om vi ivaretar medbestemmelsen godt nok i divisjonens egne prosjekter 

og informeres HA-møtet godt nok om andre prosjekter IF deltar i.  

   

Hvis dere har kommentarer eller ønsker mer informasjon i noen av sakene, så ta kontakt      

              

 
Med hilsen 
 
May-Britt Vaag Prestøy 

 


